
 

Protokół obrad II Sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

z dnia 7 czerwca 2011 r. 

 

 
Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

 

Porządek obrad : 

1.Przygotowanie wniosku na podstawie art. 23 ust. 5 UCHWAŁY NR 

XLIX/1489/2002 Rady Miasta Gdańska z dnia 23 maja 2002 roku w sprawie 

określenia organizacji, zasad finansowania oraz zakresu działania jednostek 

pomocniczych Miasta Gdańska, o przyznanie środków finansowych Radzie Dzielnicy 

Piecki-Migowo. 

Podjęcie uchwały. 

2. Projekt Statutu Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

Podjęcie uchwały. 

3. Wynajem i wyposażenie lokalu na siedzibę Rady Dzielnicy Piecki-Migowo   wnioski  

i sugestie. 

Podjęcie uchwały. 

4. Omówienie wniosków do Budżetu Miasta Gdańska. 

5. Udział Rady Dzielnicy Piecki-Migowo przy organizacji obchodów XXXV-lecia osiedla 

MORENA. 

6. Założenia do wniosków Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2012-2016. 

7. Zatwierdzenie wyborów przewodniczących komisji rewizyjnej i komisji stałych Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo, dokonanych uprzednio przez komisje. 

Podjęcie uchwały. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Posiedzenie zaczął Pan Piotr Wysocki – Przewodniczący Rady Dzielnicy Piecki-Migowo, 

przywitał się z zebranymi radnymi i odczytał porządek obrad, ponieważ nie każdy go 

posiadał w wersji papierowej. Prosił także o zgłaszanie uwag do odczytanego 

porządku obrad. Zmieniono treść punktu drugiego z Projekt Statutu Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo -podjęcie uchwały  na „Przyjęcie projektu statutu do dalszej dyskusji” 



Zdecydowano, że dopiero na następnej sesji – kiedy to statut będzie już gotowy 

będziemy głosować. 

Wniosek  o zmianę punktu drugiego przyjęto - 17 osób głosowało za, 3 osoby 

głosowały przeciw. 

W punkcie szóstym porządku obrad dodaliśmy „Upoważnienie Zarządu do złożenia 

wniosków WPI do dnia 14 czerwca 2011 roku” szesnaście osób głosowało za, dwie 

osoby głosowało przeciw i dwie osoby się wstrzymały od głosu. Wniosek o zmianę  

w punkcie szóstym został przyjęty. 

Pod głosowanie zostaje poddany porządek obrad. Osiemnaście osób głosowało za, 

jedna się wstrzymała i jedna przeciw. 

 

Ad.1 

Miasto przydzieliła Radzie Dzielnicy Piecki-Migowo konkretne środki na działalność 

statutową rady w wysokości 60 tysięcy 926 zł. W porządku obrad, planowane było 

podjęcie uchwały o przyznanie środków finansowych Radzie Dzielnicy Piecki-Migowo, 

ponieważ środki zostały już przyznane, uchwała nie została podjęta. 

Przewodniczący Zarządu Rady Dzielnicy Piecki-Migowo Florian Wojciechowski 

informuje, iż do 20 dnia każdego miesiąca powinniśmy przygotować uchwałę na 

temat podziału środków na konkretne cele. Radna Daniela Szynszecka wnioskuje, 

aby punkt piąty porządku obrad przenieść do punkt pierwszego jako – 1A. Wniosek 

zostaje poddany pod głosowanie. Dziesięć osób głosowało za, sześć głosowało przeciw, 

cztery osoby wstrzymały się od głosu. Punkt piąty porządku obrad zostaje 

przeniesiony do punktu pierwszego porządku obrad jako – 1A. Zostaje omówiony 

udział Rady Dzielnicy Piecki-Migowo przy organizacji obchodów XXXV-lecia LWSM 

MORENA. Są propozycje, aby ukazać historię naszej dzielnicy, zakupić namiot  

i zorganizować wystawę. Rada głosuje, kto z radnych jest za tym aby w ogóle 

uczestniczyć przy organizacji festynu. Wniosek zostaje podjęty jednogłośnie - Rada 

Dzielnicy Piecki-Migowo będzie brała udział w festynie. Przewodniczący Zarządu – 

Florian Wojciechowski przedstawia projekt kosztów na najbliższy czas : 

 dwa tysiące przeznaczone będzie na organizację obchodów XXXV-lecia LWSM 

MORENA. 

Siedemnaście osób głosowało za, trzy osoby się wstrzymały. 

 Tysiąc dziewięćset przeznaczone będzie na działalność Gdańskich Animalsów, 

na sterylizację kotów i jeden kontener dla nich. Dziewięć osób głosowało za, 

trzy osoby przeciw i pięć osób się wstrzymało od głosowania.  

 



Ad.2 Brak dyskusji nad statutem. Prośba Przewodniczącego Rady o zapoznanie się ze 

statutem i nanoszenie poprawek na najbliższym posiedzeniu Rady Dzielnicy Piecki-

Migowo. 

Radny Jerzy Kreft zgłasza wniosek o powołanie czasowej komisji regulaminowej. Po 

krótkiej dyskusji, wniosek zostaje wycofany. Ten sam wniosek zgłasza radny 

Romuald Piekarski. Wniosek zostaje poddany pod głosowanie. Trzy osoby głosowały 

za, jedenaście przeciw, cztery się wstrzymały od głosu. 

 

Ponieważ kończy nam się czas udostępniony przez dom kultury jesteśmy zmuszeni 

przerwać obrady, zatem przechodzimy do punktu siódmego porządku obrad - 

Zatwierdzenie wyborów przewodniczących komisji rewizyjnej i komisji stałych Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo, dokonanych uprzednio przez komisje. 

 

 Ad.7 Podjęcie uchwały o wyborze przewodniczących i wiceprzewodniczących 

poszczególnych Komisji Rady dzielnicy Piecki-Migowo. Uchwała podjęta jednogłośnie  

( kopia uchwały w załączniku). 

 

Obrady II sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo zostają przerwane, data dalszego ciągu 

obrad zostanie wyznaczona w przeciągu trzech dni. 

 

Dalszy ciąg obrad Rady Dzielnicy Piecki-Migowo – 13 czerwiec 2011 r. 

 

Ad.3  

Miasto wskazało nam lokal dla Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w przychodni. 

Pomieszczenie zostało obejrzane przez Floriana Wojciechowskiego oraz Piotra 

Wysockiego. Zostaje podjęta uchwała o przyznaniu lokalu na działalność statutową 

Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. Uchwała podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.4 

Żaden z radnych nie miał jeszcze przygotowanych wniosków do Budżetu Miasta 

Gdańska. Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu jest nieobecny, zatem zastępca 

przewodniczącego Daniela Szynszecka zbiera wszelkie wnioski w celu rozpatrzenia ich 

przez Komisję do dnia 16.06.2011. Na kolejnej sesji – 27 czerwca 2011 wnioski te 

zostaną przedstawione i omówione. 

 

Ad. 6  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Przestrzennego i Ochrony środowiska Andrzej 

Ciesielski referuje jakie przyjęliśmy wnioski : 



 Budowa basenu pływackiego - koszt około 30-40 mln złotych 

 Budowa skweru z fontanna – koszt około 80-100 tys. Złotych 

 Przebudowa skrzyżowania ulic Rakoczego i Bulońskiej – koszt około 8.500.000 zł 

 Utworzenie parku rekreacyjno-integracyjnego –koszt około 15 tys. zł 

 Wymiana nawierzchni na ul. Piecewskiej, budowa chodnika około 12.000.000 zł 

 Uzupełnienie oświetlnia na ulicy Morenowe Wzgórze – koszt około 100 tys. 

Dziewięć wniosków do WPI zostało przekazane Zarządowi, który musi je przekazać 

Prezydentowi do dnia 15.06.2011 r. Podjęto uchwałę nr II/10/11 w sprawie  

w sprawie złożenia wniosków do WPI Miasta Gdańska na lata 2012-2016. Uchwała 

zostaje podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8 

Jerzy Kreft przekazuje sporządzoną uchwałę wszystkim radnym dotyczącą 

odmalowania pasów, które wyznaczają miejsca parkingowe. Uchwała natomiast musi 

być sporządzona od nowa, podejmują się tego radni: Bogusław Heger i Jerzy Kreft. 

Radny Ciesielski – przewodniczący Komisji Rozwoju Przestrzennego i Ochrony 

Środowiska przedstawia pracę komisji, której jest reprezentantem. 

 

Ad.9 

Na tym zamknięto obrady II Sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w dniu 13 06 2011 r. 

O terminie następnej sesji radni zostaną powiadomieni w przeciągu dwóch dni. 

 

 

Przewodniczący Rady 

Piotr Wysocki 


